
 

 

 

 

 

 

Commissie 4 ‘Thuis in Tienen’:  

vrije tijd, sociaal beleid en OCMW 

 

verslag van 23-10-2019 

verslaggever Nicky Martens 

voorzitter Nicky Martens 

agenda Goedkeuring verslag, agenda punten gemeenteraad en RMW, Stand van zaken projecten 

Schepenen, varia. 

aanwezig Schepenen Ine Tombeur en Wim Bergé, Raadsleden Jean Defau, Bernard Vandereyken, Karin 

Struyf, Dirk Smolders, Liesbeth Vanderloock, Nicky Martens, Myriam Cosse, Joël Dereze, Rita 

Vanlangendonck, Rudi Hendrickx en Nina Ercegovic. Verontschuldigd; Nele Daenen  

 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt niet goedgekeurd. Het verslag werd niet tijdig bezorgd 

aan de raadsleden.  

 

Agendapunten– Schepen Wim Bergé 

GR/2019/217 – praticipatieverlenging IOED PORTIVA 

• Toelichting schepen Wim Bergé: Net als voorgaande jaren wordt gevraagd de samenwerking met 

PORTIVA te verlengen. Hoegaarden, Linter en Bierbeek zijn hier ook partners. Momenteel werken 

zij met 2 werknemers, de lonen worden grotendeels betaald met Vlaamse subsidies. Voordelen 

zijn beschreven in bijlage. Hun werking richt zich voornamelijk op verplicht archeologisch 

onderzoek en de samenwerking met de dienst erfgoed.  

• Vraag raadslid Jean Defau: Er is een halftijdse tewerkstelling bijgekomen?  

o Antwoord schepen Wim Bergé: Dat klopt. 

 

 

Agenda punten - Schepen Ine Tombeur 

RMW/2019/064 – Minimale levering aardgas via de aardgasbudgetmeter 

• Toelichting schepen Ine Tombeur; Deze dienst wordt ondersteund door Fluvius en de Vlaamse 

overheid (70%); mensen kunnen via het bijzonder comité aanmelden voor deelname. Dit kan 

tussen 1 november en 31 maart. Ze kunnen hun budgetmeter opladen op sociaal huis. Deze 

service geldt ook steenkool, er zijn nog 2 personen die hier gebruik van maken.  

Er wordt een samenwerking met het woonloket over het thema energiearmoede opgezet. Deze zal 

binnenkort werkvergaderingen houden om een proactief traject uit te rollen.  

• Vraag raadslid Karin Struyf: Wat betekend de term “beschermde afnemer” 

o Antwoord schepen Ine Tombeur: Een beschermde afnemer is iemand die gekend is bij de 

OCMW-diensten. Niet beschermende is niet gekend. 

• Bijkomende vraag raadslid Rita Vanlangendonck: Mogen deze onbeschermden zich ook 

aanmelden? 

o Antwoord schepen Ine Tombeur; Ja. 

 

 

V E R S L A G 



 

 

RMW/2019/065 – Wijziging organogram stad en OCMW Tienen 

GR/2019/233 -  Wijziging organogram stad en OCMW Tienen 

**Raadslid Jean Defau verlaat voor dit punt de vergadering** 

• Toelichting schepen Ine Tombeur: Dit punt zal verdaagd worden daar het overleg met vakbonden 

pas in december kan plaats vinden.  

 

Om toch reeds toe te lichten: Er komt een betere samenwerking tussen de clusters jeugd, opvang 

en huis van het kind. Hier is de vraagstelling hoe we het huis van het kind fysiek kunnen maken. 

Momenteel is dit een virtueel project. Aan de Aarschotsepoort is reeds een succesvolle dynamiek 

ontstaan in het speelpunt. Dit speelpunt is beperkt tot 3jaar. Een huis van het kind rekt tot 24 

jaar. Er wordt iemand aangesteld deze uitrol in handen te nemen. Ook de uitrol van voor- en 

naschoolse opvang wordt bekeken naar aanleiding van het nieuwe decreet.  

 

RMW/2019/066 – Wijziging van de rechtspositionering voor het gemeente- en OCMW-personeel 

• Toelichting schepen Ine Tombeur: Uitstel vanwege zelfde reden vorig punt 

 

 

StaVaZa projecten Schepen Ine Tombeur 

 

• Toelichting woonzorgcentrum:  

De financiële doorlichting door BDO m.b.t. toekomst visie rond het woonzorgcentrum is afgerond. 

De belangrijkste conclusie is dat we over een sterke zorgzwaarte beschikken. Dit is gunstig voor 

de hoeveelheid subsidies. We hebben echter minder personeel dan nodig is voor deze 

zorgzwaarte grondig te bedienen. Naar het jaar 2025 zouden we naar een tekort van jaarlijks 300 

000 euro gaan. Klassiek wordt dit bijgepast door stad of er moet verder opzoek gegaan worden 

naar efficiëntie winsten.  

 

Over heel Vlaanderen merkt men dezelfde verlieslatende trent. De gunning voor aanvullend 

management wordt niet gegund en zal gaan naar verder onderzoek m.b.t. een toekomst visie. Hier 

wordt het parcours van een woonzorgvereniging bekeken. 

 

• Vraag raadslid Jean Defau: Wat is het deficit van de 3 entiteiten van het woonzorgcentrum? Hoe 

wordt er naar die 300 000 gegaan? 

o Antwoord schepen Ine Tombeur: Dit is niet iets waar onmiddellijk op kan worden 

geantwoord. Het huidig tekort is samenkomst van meerdere elementen. De garantie op 

goede zorg moet prioritair zijn.  

o Bijkomende vraag Jean Defau: Kan dossier van BDO verkregen worden? 

o Antwoord schepen Ine Tombeur: Wordt nagekeken tegen volgende vergadering.  

 

Varia/vragenronde 

• Bijkomende interpellatie gemeenteraad Vlaams belang: 

Toelichting raadslid Joël Dereze: Voor de gemeenteraadsverkiezingen 2018 werd een armoede 

bestrijding charter ondertekend. 17 oktober 2019 was er opnieuw een vergadering. Hier was 

weinig aanwezigheid van de meerderheid partijen. Welke acties zijn er ondertussen ondernomen? 

o Antwoord schepen Ine Tombeur: Een korte opsomming van enkele punten: 

▪ CAW wordt ingeschakeld als moderator voor uithuiszettingsconflicten 

▪ Subsidieregeling voor huisrenovatie 

▪ Energiearmoede werkgroep zoals eerder vermeld 



 

 

Het charter is opgesteld vanuit het middenveld te ondersteuning van projecten opgesteld vanuit 

middenveld. 

o Aanvulling raadslid Karin Struyf : bij de huisvestigingsmaatschappij doet men aan 

proactieve screening en renovatieplanning op basis van een score plan. 

o Aanvulling schepen Ine Tombeur: Er  heeft ook een eerste vergadering plaatsgevonden 

om woonloket te maken. Hier zouden de verschillende sociale 

huisvestigingsmaatschappijen 1 à 2 halve dagen per week een permanentie voorzien op 

1 centrale locatie.  

o Antwoord raadslid Jean Defau: Dit is een goede zaak, momenteel is er een gebrek aan 

overzicht voor de gebruikers. 

 

** Vergadering beëindigd om 20u21** 

 

VOLGENDE VERGADERING ZAL STARTEN OM 19U30  

 


